



PROTOKOLL FR 04/2020

Datum: 2020-06-03

Plats: Telefonmöte

Närvarande: * Håkan Olsson HO, Ordförande
(* = beslutande) * Mats-Ove Bergström MOB, Ledamot
* Bengt Johansson BJ, Ledamot
Madelaine Lundin ML, Adjungerad

Ej närvarande: Daniel Nyman DN, Förbundsstyrelsen

-
- § 31 **Mötets öppnande**
 - § 32 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 33 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 34 **Ekonomi**
 - § 35 **Dispenser**
 - § 36 **Uppklassning/utbildning**
 - § 37 **Rapporter/skrivelser**
 - § 38 **Tävlingsbesök/möten**
 - § 39 **Nästa möte**
 - § 40 **Mötets avslutande**
-

§ 31 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet.

§ 32 **Föregående mötesprotokoll**

§26 E/ Ansökan om att Anders Stenmark Likenäs MK ska bli vagnboksutfärdare. BJ söker Västras Folkracekommitté igen.

§27 D/ Skrivelse från Rebecka Lennartsson angående träningslicens. Vi jobbar vidare med frågan tillsammans med kansliet.

§ 33 **Fastställande av mötets dagordning**

Vi godkänner dagordningen.

§ 34 **Ekonomi**

Vi har inte fått något svar på vårt nya budgetäskande.

§ 35 **Dispenser**

A/ Västra BF ansöker om dispens för vagnboksutfärdare 927 att fortsätta vara utfärdare under 2020, trots ej genomförd CL-kurs.

Beslut: Vi beviljar, med förbehållet att kurs ska genomföras under 2021. BJ besvarar.

B/ Smålands BF ansöker om dispens för vagnboksutfärdare 710 att fortsätta vara utfärdare under 2020, trots ej genomförd CL-kurs.

Beslut: Vi beviljar, med förbehållet att kurs ska genomföras under 2021. BJ besvarar.

C/ Ansökan från Mikael Johansson, Fjärås MK, att få vara tävlingsledare för tävling i Fjärås 19-20/9 trots att han inte gått kurs senaste 3 åren.

Beslut: Vi bordlägger ärendet för mer utredning. ML kontaktar Mikael Johansson.

D/ Ansökan från Patrik Lindfors angående förlängd juniortid pga Covid-19.

Beslut: Vi har redan behandlat ett liknande ärende, § 27 B, det tidigare beslutet kvarstår. ML besvarar.

E/ Peter Fransson ansöker om dispens för montering av extra stol vid prova-på arrangemang.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

§ 36 Uppklassning/utbildning

-

§ 37 Rapporter/skrivelser

A/ Södra BF och Urban Jonsson, Nedre Norra BF har skickat in en fråga angående licens vid träning för 14-åringar.

Vi skickar ut info till samtliga SGA samt med en hänvisning till 7.1 Prova Bilsport licens och ber dem att gå ut med infon i sina distrikt. Vi lägger även ut det på hemsidan.

B/ Skrivelse från Hanna Granvik angående priser för träning.

Det är upp till klubbarna hur mycket de vill ta betalt för träning, då priset inte är reglerat i vårt reglemente. ML besvarar skrivelsen.

C/ Skrivelse från Lycksele MK/Johan Haraldsson angående träning med tävlingsmoment. MOB besvarar skrivelsen.

D/ Skrivelse från Robin Svelander angående förlängd juniortid på grund av Covid-19 m.m. HO besvarar skrivelsen.

E/ HO redogör från mötet med GS och distrikt om att få igång verksamheten ute i landet.

HO kontaktar GS för att försöka få till ett Teamsmöte.

F/ Genomgång av förslag till TL regler Bilcross.

§ 38 Tävlingsbesök/möten

-

§ 39 Nästa möte

Ordföranden kallar vid behov.

§ 40 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Madelaine Lundin

Håkan Olsson